
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 22. december 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 308
Ministeren oplyste på samrådet i Miljø- og Fødevareudvalget den 20. december 2023 
om kompensation ved udtagning af lavbundsjorde, jf. MOF alm. del - samrådsspørgsmål 
M, at Miljøministeriet er ved at undersøge, hvad der skal ske med de uforbrugte midler 
på Miljøstyrelsens ordning. Ministeren oplyste videre, at det er værd at undersøge, om 
nogle af pengene kan bruges af Den Danske Naturfond. Vil ministeren oplyse, hvornår 
ministeren forventer at have et overblik over, hvad der kan ske med de uforbrugte midler, 
og vil ministeren orientere udvalget, når overblikket foreligger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carsten Bach (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på carsten.bach@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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